
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 16/5/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
 
ΘΕΜΑ: «Παρά την παρέμβασή μας, η υποστελέχωση στην ΕΛ.ΑΣ. Κέρκυρας 

συνεχίζει να υφίσταται» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σε συνέχεια της υπ΄ Αρ. Πρωτ.: 6211/31-07-2024/ΔΚΕ/ΒτΕ ερώτησής μας εν θέματι: 
«Υποβάθμιση της προστασίας του πολίτη στην Κέρκυρα λόγω υποστελέχωσης της 
ομωνύμου Διεύθυνσης Αστυνομίας» και της απαντήσεως (Αρ.. Πρωτ.: 7017/4/26959-
ε’/30-09-2024) που επακολούθησε από το Υ.ΠΡΟ.ΠΟ., θεωρήθηκε ότι το ζήτημα της 
υποστελέχωσης στην ΕΛ.ΑΣ. Κέρκυρας θα είχε αντιμετωπιστεί ουσιωδώς και 
καταληκτικώς. Ωστόσο, όπως ενημερωθήκαμε, το Προεδρείο της Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Κέρκυρας πρόσφατα διατείνεται ότι, ενώ καλύπτεται η οργανικότητα της 
Δ/νσης Αστυνομίας Θεσπρωτίας, στην Κέρκυρα υπάρχουν 130 κενές θέσεις 
αστυνομικών, οι οποίες δεν αναμένεται να καλυφθούν καταλλήλως από τους 100 
δόκιμους αστυνομικούς, βάσει ανακοίνωσής του ΥΠΡΟΠΟ. Οι τελευταίοι θεωρητικώς 
είναι δόκιμοι, συνεπώς εκπαιδευόμενοι άρα και ανέτοιμοι να αναλάβουν πλήρως 
αστυνομικά καθήκοντα, διότι δε διαθέτουν ούτε τον απαραίτητο εξοπλισμό ούτε την 
απαραίτητη εμπειρία έναντι συμμετοχής αυτών σε κατασταλτικές δράσεις. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως ενισχύσετε καταλλήλως το προσωπικό των αστυνομικών δυνάμεων 
στην Κέρκυρα με έμπειρο και εκπαιδευμένο προσωπικό, δεδομένου ότι οι απαιτήσεις 
του θέρους στο νησί της Κέρκυρας είναι ιδιαιτέρως και ουσιαστικώς αυξημένες; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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